
Zápis z 9. schůze PKVS Karlovy Vary ze dne 16. 12. 2014 

Přítomni: Meruna, Janus, Bican, Janouch, Pospíšil 

Omluveni: Riedl, Tureček 

Program: 1. Kontrola zápisu z minulé schůze 

  2. Informace předsedy 

  3. Průběh KP 

  4. BMV 

  5. Různé 

1. Š. Javůrek předložil Zprávu o rozvoji a kvalitě mládežnického volejbalu v našem kraji  

a dál předložil finanční rozpočet KCM obou kategorií pro přípravu a účast  

na memoriálech. Návrh byl schválen.   

2. Předseda předložil návrh rozpočtu KVS na rok 2015 a informoval o finančních 

objemech v jednotlivých položkách. Návrh rozpočtu na 2015 byl schválen. 

3. Předseda podal informaci o stavu čerpání rozpočtu KVS za 2014 a zajišťování finančních 

prostředků od sponzorů. 

4. K průběhu KP se rozpoutala debata o uplatňování schváleného pravidla v rámci našeho 

KP a to, že je chybou hrát příjem podání „na první přes“. Vzhledem k mailové debatě a 

zvážení všech pro a proti k dokončení KP starších žákyň bylo, na návrh J. Pospíšila 

rozhodnuto a schváleno, že toto pravidlo bude od 1. 1. 2015 uplatňováno pouze 

v mládežnických soutěžích KP do úrovně ml. žákyň vč. Š. Javůrek spolu s V. Riedlem 

předloží do příští schůze zajištěné pořadatele zbývajících 3 kol KP žákyň. 

5. Š. Javůrek předloží na příští schůzi statistický údaj o počtu družstev všech klubů, které 

se účastní turnajů v BMV v jednotlivých barvách pro porovnání s min. sezónou. 

6. Předsednictvo schvaluje poskytnutí fin. půjčky ČVS s datem splatnosti do 31. 3. 2015. 

Výše půjčky bude stanovena dle požadavku ČVS tak, aby nebyla ohrožena činnost akcí 

KVS. Uzavřením smlouvy je pověřen předseda KVS. 

Š. Javůrek předložil skripta pro trenéry - 1. díl Začínáme s přihrávkou. Po korektuře P. 

Janusem a J. Pospíšilem budou k dispozici trenérům pro jejich využití v praxi. 

Zapsal Pospíšil 


